

TABLE OF CONTENTS

目 录

A Honeyword Generation Method Based on Special Character Distance

(基于特殊字符间距的 Honeyword 生成机制)

W. W. JING, J. K. CUI, Y. W. ZHU.....207

Software Design on Carrier Rocket Fault Trees Analysis System

(运载火箭故障树分析系统软件设计)

Z. M. ZHANG, H. M. LI, T. LI.....215

Improved K-Means Clustering Algorithm for User Group Discovery and Interest User Recommendation

(用户群组发现及兴趣用户推荐的改进的 K-Means 聚类算法)

D. X. ZENG, C. F. CAO, D. Y. LI.....223

Analysis of Hardware-in-the-Loop Simulation Method for Video Conference System Performance Based on OPNET Platform

(OPNET 平台下视频会议系统性能的半实物仿真方法探析)

H. X. SHAO, X. H. ZHANG, Y. WANG.....232

Research on Real-Time Operating System Virtualization Technology for Industrial Internet

(面向工业互联网的实时操作系统虚拟化技术研究)

W. B. CHEN, C. LIANG.....238

The Monitoring System for Cargo Holographic Status in Freight EMUs Based on ZigBee Technology

(基于 ZigBee 的货运动车组货物全息状态监测系统)

G. YANG, C. J. CHEN, J. H. LIN, X. L. HE, W. CAO.....245

Design and Development of Laboratory Management Cloud Platform

(实验室管理云平台的设计与开发)

W. T. XUE, X. J. HAI, W. J. XU.....253

Research on Universal Reference Model of the Smart Factory in Electronic Manufacturing Area of Rail Transportation Industry

(轨道交通行业电子制造智能工厂体系的通用参考模型研究)

L. HAN, H. LI, L. MA, H. H. ZHAN.....260

Multi-Agent Simulation of Urban Traffic System Based on Swarm and Machine Learning

(基于 Swarm 和机器学习的城市道路交通系统多主体仿真研究)

J. S. ZHANG.....269